

Application Fee (Non-Refundable): RMB 2,000

A non-refundable, non-transferable Application Fee must accompany the CISK Application Form. The CISK Placement Assessment Test will be scheduled once the Application Fee is received.

Registration Deposit (Refundable): RMB 10,000

A one-time refundable deposit is required only for all newly enrolled CISK students. This will be invoiced and due with tuition fees. This deposit is refundable upon leaving CISK once the proper notification and clearance is granted.

Tuition Fees for the 2026-2027 Academic Year

Grade	Annual Payment (RMB)
Early Years	135,000
Grade 1-5	155,000
Grade 6-10	175,000
Grades 11-12	215,000

Additional Costs

Families may incur additional costs that vary by child, grade and family need. These charges include, but are not limited to, the following:

Bus Transportation	
Within Downtown of Kunshan	RMB 9,000 per school year
Outside Downtown of Kunshan	RMB 12,000 per school year
Dormitory Fee	
5 Days Program	RMB 18,500 per school year

Bus Transportation

“Within Downtown of Kunshan” refers to Kunshan City Proper, excluding Huaqiao, Lujia, Zhouzhuang, Dianshan Hu, Qiandeng, Zhangpu and Jinxi.

Payment

All tuition and fees payments are to be made to Canadian International School Kunshan. We will provide you School Payment Notice with school RMB or USD account after receiving student application form. Please note that bank charges may be occurred if you use a payment method such as swiping/QR code scanning, which will be borne by the payer.

申请费（不可退还）：RMB 2,000

不可退还、不可转移的申请费需与 CISK 申请表一同交纳，完成后即安排入学评估。

保证金（可退还）：RMB 10,000

所有新入学的 CISK 学生都需要缴纳一次性可退还的保证金，需要与学费一同支付。一旦收到适当的通知和批准，此保证金可在学生离校后予以退还。

2026-2027 学年学费

年级	学年费用（人民币）
幼儿园	135,000
一至五年级	155,000
六至十年级	175,000
十一至十二年级	215,000

其他费用

家庭可能会因孩子、年级和需求的不同而产生其他费用。这些费用包括但不限于以下内容：

校车	
昆山市区内	RMB 9,000 / 学年
昆山市区外	RMB 12,000 / 学年
住宿	
周宿制	RMB 18,500 / 学年

校车

昆山市区内指昆山市区，不包括花桥、陆家、周庄、淀山湖、千灯、张浦和锦溪。

支付

所有的学费和其他费用都将支付至昆山加拿大外籍人员子女学校。在收到学生申请表后，我们将向您提供学校的人民币或美元账户。请注意，若使用刷卡/扫码等支付方式可能会产生银行手续费，需要由付款人承担。